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INTERPELACJE

1. Proszq o informacjq na jakim etapie jest realizacja odwiertu badawczego geotermalnego,
na kt6re to miasto otrzymafo okolo 21 ml zl z Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej.

2. Mieszkafcy ulicy Ptockiej, Granicznej oraz uiytkownicy pobliskich ogrod6w dziatkowych
prosz.l pana prezydenta o intenarencjq u Kujawsko-Pomorskiego Wojew6dzkiego
Inspektora Ochrony Srodowiska celem zbadania zanieczyszczenia iwptywu na irodowisko
przez instalacjq wytw6rni mas bitumicznych znajduj4cej siq na ul. Ptockiej. Mieszkafcy
proszQ by badania byly prowadzone w momencie pracy tej instalacji, bo tylko wtedy ma to
sens"

3. Po ponad 5 latach hala OSIR przy ul. Chopina moie byC w pefnifunkcjonalna i bezpieczna
dla mieszkaric6w i jej uiytkownik6w. Proszq o wyja$nienie w jaki spos6b Gmina Miasto
Wioclawek che odzyskaC dodatkowe naklady w kwocie 2,5 ml zf, kt6re zostaty wyloione
na wymianq wadliwie wykonanej elewacji hali przez wykonawcq tego zadania.

I arMieszkaricy miasta sq zbulwersowanizaroiniqtymichodnikami, Scieikami rowerowymi

- i pasami drogowymi w wielu miejscach naszego grodu. Mamy jui praktycznie kofc6wkq
lata, czy ten problem uda siq rozwiqzai jeszcze przed zimq ?
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